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ALGEMEEN BESTUUR 

Vastgesteld verslag bestuursvergadering AB van HFA op donderdag 29 juni 2023  

 

Datum:   donderdag 29 juni 2023 10:00 – 11:00  

Locatie:  Hybride: via Teams en in de Zuiderzeezaal, Het Flevolands Archief 

Aanwezig:  Dhr. J. Appelman (Provincie Flevoland), Dhr. S. Lap (Gemeente Dronten), Mw. W. Prins 

(Gemeente Zeewolde, digitaal), Mw. A. Ponsioen (Rijk), Mw. M. van der Sommen (HFA) 

Afwezig: Dhr. S. Kruis (Gemeente Lelystad), Dhr. F. Brouwer (Gemeente Urk), Dhr. J. Lodders 

(Waterschap Zuiderzeeland),  

Gasten: Dhr. A. van Tilburg (HFA, controller a.i.), Jasmijn Vervloet en Hans Berende (HFA, 

presentatie Hotspot) 

Toehoorders: Mw. R. ten Caat (Gemeente Lelystad), Mw. R. Christiaans (Provincie Flevoland) 

Notulist: Mw. W. Bodika (HFA) 

 

Uitgenodigd:  

Alle deelnemers aan de GR Het Flevolands Archief (HFA):  

Bestuurders namens Het Rijk, De Provincie, Gemeenten Lelystad, Dronten, Urk, Zeewolde en 

Waterschap Zuiderzeeland.  

Dagelijks Bestuur: 

Voorzitter: Dhr. Sjaak Kruis (Gemeente Lelystad) 

Penningmeester: Mw. Adelheid Ponsioen (Rijk)    

Vicevoorzitter: Dhr. Jan-Nico Appelman (Provincie Flevoland) 

Algemeen Bestuur: 

Dhr. Siert Jan Lap (Gemeente Dronten)     

Dhr. Freek Brouwer (Gemeente Urk)      

Mw. Winnie Prins (Gemeente Zeewolde)     

Dhr. Jaap Lodders (Waterschap Zuiderzeeland) 

Namens Het Flevolands Archief:  

Mw. Marloes van der Sommen, directeur HFA     

Mw. Wiepkje Bodika, notulist HFA 

 

Verslag vergadering Algemeen Bestuur van HFA op donderdag 29 juni 2023 

 

1. Opening 

Dhr. Kruis moet  door omstandigheden verstek laten gaan en heeft Dhr. Appelman bereidt 

gevonden de vergadering voor te zitten. Dhr. Appelman opent de vergadering. Het is zijn laatste 

werkdag als gedeputeerde en daarmee ook als vicevoorzitter van het bestuur van HFA. 

 

2. Mededelingen          ter informatie 
- Mededelingen bestuur (bijlage 2) 

 

Mw. Van der Sommen geeft aan dat met het vaststellen van het kostenmodel HFA volgende 

stappen in de aanschaf van het e-Depot heeft kunnen zetten. HFA is nu met een juridisch 

ondersteunende partij de kaders van een aanbesteding aan het bepalen. HFA geeft snel een 

update aan de betrokken ambtenaren, om te laten zien waar we nu op de roadmap digitale 

infrastructuur staan. Halverwege het jaar bekijkt het MT de voortgang van het jaarplan. De nieuwe 

HFA neemt het AB overleg op voor verslaglegging, waarna HFA de opname verwijdert . 
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AV-medewerker is op 15 juni begonnen en is voortvarend van start en daarmee kunnen we ook 

op hieraan gerelateerde projecten accuraat inzetten. Zij gaat ook de volgende fase van onze 

podcast ‘De Flevopoldercast’inzetten. Straks geven Hans Berende en Jasmijn Vervloet een 

presentatie over de hotspotmonitor. Dhr. Appelman vraagt of HFA contact heeft met Omroep 

Flevoland. Mw. Van der Sommen beaamt dit en noemt als voorbeeld aandacht voor 

Openbaarheidsdag en de aandacht voor de podcast.  

Dhr. Appelman vraagt of er contacten zijn met verbonden partijen. Mw. Van der Sommen 

reageert dat er contacten zijn met de GGD, omgevingsdienst en Veiligheidsregio. In het verleden 

zijn de afspraken rond taken die HFA voor de verbonden partijen oppakt niet goed vastgelegd. 

De verbonden partijen kampen met capaciteitsproblemen, wat maakt dat deze partijen hogere 

verwachtingen van HFA  krijgen. Dhr. Appelman vraagt of we al een DVO hebben met deze 

verbonden partijen. Mw. Van der Sommen  antwoordt dat we bezig zijn om alles goed in kaart te 

brengen, middels o.a. onze Producten- en Dienstencatalogus (PDC) waarin we reguliere en extra 

taken met bijbehorende (financiële) inspanningen verhelderen, om daarna tot een DVO te 

komen. Op dit moment zijn we met hen verbonden via de gemeenten. 

 

3. Concept verslag en actie/besluitenlijst AB vergadering per schriftelijke consultatie HFA d.d. 30 

maart 2023         ter vaststelling 
- Concept verslag en actie/besluitenlijst AB vergadering per schriftelijke consultatie HFA d.d. 30 

maart 2023 (bijlage 3) 

 

Dhr. Appelman vraagt of iemand opmerkingen of vragen heeft over het verslag. Dit is niet het 

geval. Het AB stelt het verslag zonder wijzigingen vast. 

Dhr. Appelman vertelt dat het gesprek op beleidsniveau met de gemeente Almere en met de 

gemeente NOP heeft plaatsgevonden, maar dat dat nu nog niet tot concrete stappen tot 

aansluiting of DVO leidt. HFA houdt de contacten warm en zoekt waar mogelijk de 

samenwerking. 

 

4. Binnengekomen en verzonden stukken       ter kennisname 
- Ingekomen brief d.d.22-03 2023 Gem. Lelystad inzake instemming kostenmodel e-Depot HFA 

(bijlage 4) 

- Ingekomen brief d.d. 09-05-2023 van de gemeente Dronten aan bestuur HFA inzake 

Tussenbericht zienswijze ontwerp-programmabegroting 2024 (bijlage 4.1) 

- Ingekomen brief d.d. 08-05-2023 van de gemeente Zeewolde aan bestuur HFA inzake geen 

zienswijze indienen op programmabegroting 2024-2027 van HFA (bijlage 4.2) 

- Ingekomen brief d.d. 01-06-2023 van de gemeente Lelystad aan bestuur HFA inzake Zienswijze 

programmabegroting 2024-2027 (bijlage 4.4) 

- Ingekomen brief d.d. 06-06-2023 van Nationaal Archief aan bestuur HFA inzake Zienswijze 

ontwerpbegroting 2024 (bijlage 4.5) 

Dhr. Appelman noemt dat de Provincie geen zienswijze indient. Het AB bespreekt de 

zienswijzen verder bij agendapunt 6 Financiën.  

 

5. Uittreding Rijk/ontwikkelingen e-Depot / toekomstscenario’s HFA     ter kennisname /afstemming 
- Oplegnotitie uittreding Rijk (bijlage 5) 

- Update Trajectbeschrijving afhankelijkheden terugtreden Rijk juni 2023 (bijlage 5.1) 

- Financieel overzicht (bijlage 5.2) 

- Mededelingen bestuur (bijlage 2) 

- Wijzigingen GR (bijlage 5.3 

Het Algemeen Bestuur neemt de binnengekomen stukken ter kennisname aan. 
 

Het AB stelt het concept verslag en actie/besluitenlijst AB vergadering HFA d.d. 30 maart 2023 

zonder wijzigingen vast. 
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- Toelichting bij wijziging gemeenschappelijke regelingen RHC’s (bijlage 5.4) 

- Terugkoppeling OCW op reacties RHC’s convenant 25-05-23 (bijlage 5.5) 

- 1e verkenning benchmark CAO (bijlage 5.6) 

- Voortgang juridisch traject (mondeling)  
  

Mw. Van der Sommen geeft aan dat we in gesprek zijn met OCW. Afgelopen week hoorde zij in 

het directeurenoverleg dat de projectleider van dit traject bij OCW, dhr. Breevaart per 1 augustus 

2023, in de aanloop naar zijn pensionering, niet meer beschikbaar is. Hij zou ook de SPUK 

oppakken na het vertrek van mw. Dankier, dat gaat naar alle waarschijnlijkheid niet meer lukken 

voor 1 augustus. Mw. Van der Sommen benoemt dat dhr. Kruis in zijn gesprek met haar heeft 

laten weten op dit moment het convenant niet te willen tekenen. Hij heeft zijn zorg geuit over de 

volgordelijkheid, aangezien er nog geen formeel verzoek tot uittreden van het Rijk ligt en ook de 

nieuwe Archiefwet nog niet aangenomen is. Daarnaast is de financiële onderlegger in de vorm 

van SPUK met lange termijn toezegging nog niet gerealiseerd. Mw. Van der Sommen heeft vanuit 

het directeurenoverleg begrepen dat 8 besturen al wel willen tekenen omdat hen dat helpt bij 

het aan laten haken van nieuwe deelnemers in de GR. Dhr. Kruis heeft aangegeven dit geen 

goede ontwikkeling te vinden, omdat je dan als RHC’s uit elkaar gespeeld gaat worden. Mw. 

Ponsioen vraag welke partijen wel willen tekenen. Mw. Van der Sommen antwoordt dat het erop 

lijkt dat alle RHC’s zullen tekenen behalve HUA, Tresoar en HFA. Dhr. Appelman adviseert om dit 

te bespreken in een gesprek met Burgemeester Wienen als voorzitter van de delegatie van de 

RHC- besturen. Dit tekenen moet gezamenlijk, want anders vormt het een strategisch obstakel.. 

Mw. Van der Sommen noemt dat HFA een projectbegeleider heeft. Zij is al bezig de jurist, de 

CAO-benchmark onderzoeker, de financieel analist, etc. op de juiste momenten in stelling te 

brengen en te zorgen dat zij op het juiste moment de juiste stukken aanleveren. Mw. Van der 

Sommen vraagt haar ook contact met Dhr. Wienen te leggen. Dhr. Appelman is het eens met dhr. 

Kruis en geeft aan dat er goede intenties zijn, maar als de andere RHC’s tekenen je op de feiten 

vooruitloopt. Mw. Van der Sommen kreeg daarnaast bij het directeurenoverleg een signaal dat 

andere RHC’s willen afzien van  een uittredingssom, omdat er al financiële afspraken rond 

aanschaf en implementatie voor het e-Depot zijn en het Rijk wel een jaarlijkse bijdrage blijft 

geven voor hun analoge collecties. Het is belangrijk dat HFA goede financiële afspraken maakt en 

vastlegt met OCW. Mw. Van der Sommen wil zich niet op laten jagen door het vertrek van dhr. 

Breevaart en begrijpt de voorzitter, dat hij voor HFA zonder financiële afspraken niet wil tekenen. 

Mw. Prins heeft een vraag over de notitie financiële effecten. Als het Rijk € 500.000 blijft betalen 

dan klopt het, maar als ze dat niet doen klopt de begroting niet. Mw. Van der Sommen wil dat de 

bijdrage van het Rijk staat in het convenant en dat de bijdrage voor langere tijd geldt. Dhr. Lap 

merkt op dat SPUK in het algemeen bekend staat om een financiële bijdrage van het Rijk af te 

laten bouwen. Dhr. Appelman merkt op dat de nieuwe Staten via de griffie heeft laten weten aan 

de voorkant betrokken te willen zijn bij de wijziging van de GR. Hij noemt dit ook met het oog op 

de verbonden partijen. 

Mw. Van der Sommen vertelt dat HFA een externe adviseur een CAO-benchmark laat uitvoeren. 

Zij hebben een eerste analyse opgeleverd. Aan de hand van die analyse heeft HFA voor zichzelf 

punten van aandacht en zaken die HFA wil laten doorrekenen benoemd om zo tot een juiste 

afweging te komen, met welke CAO als opvolger CAO Rijk HFA het beste uit de voeten kan en 

waarmee HFA de meeste stabiliteit bewaart. Half juli is het vervolggesprek samen met het Drents 

Archief. Ondanks dat we beide RHC zijn hebben we onze eigen verschillende focus- en 

zwaartepunten. We kunnen onze eigen keuzes voor de CAO maken. 

 

Het Algemeen Bestuur neemt de stukken ter kennisname aan. Het Algemeen Bestuur stemt 

daarnaast in met het nog niet tekenen van het convenant tot er duidelijkheid is over de 

volgordelijkheid en de financiële onderlegger voor de lange termijn. 
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6. Financiën 
In aanwezigheid van dhr. A. van Tilburg (controller a.i. HFA)  

- Oplegnotitie financien (bijlage 6) 

- Definitieve jaarrekening 2022 (bijlage 6.1)    ter vaststelling 

- Accountantsverslag (bijlage 6.2)     ter bespreking 

- Ontwerp Programmabegroting 2024-2027 HFA (bijlage 6.3)  ter vaststelling 

- Reactie DB op zienswijzen (nazending na DB 22 juni)    ter vaststellling 

- Eerste Berap 2023en begrotingswijziging (bijlage 6.4)   ter vaststelling 

- Besparingen (bijlage 6.5)      ter informatie 

 

Dhr. Van Tilburg sluit aan bij de vergadering. 

Dhr. Appelman geeft Dhr. Van Tilburg het woord. Dhr. Van Tilburg  volgt de structuur van de 

oplegnotitie.  

HFA heeft een nieuwe accountant (PSA accountants) en die heeft een goedkeurende 

controleverklaring afgegeven bij de jaarrekening 2022. In het accountantsverslag staan onder 

andere wat aandachtspunten voor 2023, zoals het opnemen van een 

rechtmatigheidsverantwoording. Dhr. Appelman geeft aan dat het mooi werk is en dat de 

stukken transparant en volgbaar zijn. Hij spreekt zijn dank uit aan dhr. Van Tilburg. De 

bestuursleden hebben geen vragen aan dhr. Van Tilburg. Dhr. Van Tilburg reageert dat o.a. de 

jaarrekening en begroting transparanter zijn dankzij de inbreng van de financieel ambtenaren. 

Dhr. Appelman merkt op dat we geen décharge hoeven te verlenen, maar dat het bestuur wel 

akkoord is met de definitieve jaarrekening 2022.  

Dhr. Van Tilburg gaat door met de programmabegroting. HFA heeft enkele brieven in het kader 

van de zienswijze gekregen. De inhoud van de brieven vereisen geen aanpassingen voor de 

programmabegroting. Het Nationaal Archief wees in haar brief op het verschil in onttrekkingen 

vanaf 2025. Dhr. Van Tilburg geeft aan dat het werkelijke verschil komt door toepassing van het 

voorzichtigheidsbeginsel, waardoor de kosten hoger op de begroting staan en de opbrengsten 

juist lager. In werkelijkheid neemt het verschil tussen lasten en opbrengsten waarschijnlijk af in de 

loop der tijd, omdat opbrengsten dan daadwerkelijk (na de eerdere voorzichtigheid) hoger zullen 

blijken te zijn.  

Het Waterschap wil graag dat HFA de tekst over de bijdrage aan het e-Depot meeneemt in de 

nieuwe GR-tekst. Dhr. Van Tilburg geeft aan dat de organisatie dit mee kan nemen in de nieuwe 

GR-tekst. De gemeentes Zeewolde, Lelystad en Urk hebben formeel geen zienswijze ingediend, 

waarbij de gemeente Lelystad opmerkt dat het goed is dat onze begroting zo in evenwicht is. 

Dhr. Lap vraagt wat de gemeente Dronten aangeeft. Dhr. Van Tilburg reageert dat we van de 

gemeente Dronten een tussentijdse brief hebben ontvangen met het verzoek de wettelijke 

termijnen te volgen. Dhr. Van Tilburg stelt voor om hier pragmatisch mee om te gaan en de 

begroting nu vast te stellen en volgend jaar het vergaderschema aan te passen. Dhr. Appelman is 

het hier mee eens. Dhr. Lap geeft aan dat hij geen wijziging verwacht. Een algemene opmerking 

vanuit de raad is dat financieel gezond blijven des te belangrijker wordt vanaf 2026-2027. Dit 

komt door het aandachtspunt van de ‘klif’: rond 2026 – 2027 krijgen gemeentes aanzienlijk minder 

middelen. Het wordt dan bijzonder lastig om aanvullend middelen [anders dan reguliere 

bijdragen en de jaarlijkse bijdrage van het e-depot] bij te dragen aan gemeenschappelijke 

regelgevingen zoals HFA. Dhr. Appelman vult aan dat dit voor iedereen geldt vanaf 2026-2027: 

gemeenten, provincies en waterschappen. Dhr. Appelman vraagt of er nog vragen of 

opmerkingen zijn over de programmabegroting, dat is niet het geval. 

Dhr. Van Tilburg gaat door met de 1e Bestuursrapportage 2023 (‘Eerste Berap’). De eerste 

begrotingswijziging 2023 staat hierin opgenomen. Deze begrotingswijziging is praktisch de 

verwerking van het besluit van het bestuur in maart 2022 om het personeel uit te breiden met 4,7 

fte in de periode 2022 - 2024. Dit was nog niet in de financiële begroting van 2023 opgenomen en 

nu via de Berap wel. Het tekort van 4 ton (in de begrotingswijziging) wordt waarschijnlijk 3 ton 

(volgens momenteel onze jaarprognose). Het uiteindelijke tekort over 2023 kunnen we opvangen 
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door onttrekkingen aan de bestemmingsreserves. Dhr. Appelman vraagt of iemand nog vragen of 

opmerkingen heeft. Dat is niet het geval. Dhr. Appelman stelt de Eerste Berap vast met 

complimenten en dank aan dhr. Van Tilburg voor de goede en bestendige lijn. 

Dhr. van Tilburg verlaat de vergadering. 

 

Mw. Van der Sommen merkt op dat voor besluitvorming minimaal 50% van de deelnemers 

aanwezig dient te zijn. We voldoen hier nu net aan.  Zij vraagt hier voldoende aandacht voor te 

hebben in de toekomst, in verband met afzeggingen die HFA in afgelopen bestuursvergaderingen 

had. Aanwezigheid kunnen bestuursleden ondervangen met een aangewezen gemandateerde 

vervanger of middels schriftelijke inbreng op punten ter besluitvorming.  De aanwezigen 

onderschrijven dit belang en bekrachtigen dit verzoek. 

 

7. Rapportage Rijksarchivaris, Provincie-, Waterschap- en Gemeente- archivaris (bijlage 7) ter 

informatie 

Dhr. Appelman vraagt of de aanwezigen vragen hebben en spreekt, bij geen reactie, dank uit 

voor het verslag van de archivaris. 

 

8. Hotspotmonitor (ter informatie)  

Mw. Vervloet en Dhr. Berende (digitaal) worden toegelaten tot de vergadering. Mw. Vervloet 

verzorgt de presentatie.  

Mw. Prins wil graag de kazerne toevoegen aan de hotspots. Mw. Vervloet geeft aan dat de 

presentatie gaat om de hotspots van 2017-2022. De archivaris adviseert  formeel (niet bindend) 

Hotspots,waarna de gemeente deze vaststelt. Daarnaast kan de gemeente zelf ook hotspots 

vaststellen. Dhr. Berende voegt toe dat de deelnemers allemaal bezig zijn met hotspots. Mw. 

Prins vraagt of er onderwerpen bijkomen en afgaan. Mw. Vervloet antwoordt dat de lijst elke 2-3 

jaar geupdate wordt door de zorgdragers samen met HFA. Mw. Ponsioen vraagt of er dan geen 

informatie verloren gaat. Dhr. Berende geeft aan dat dit bij overheden niet het geval is, maar als je 

sociale media wil bewaren, dat een archief dan eerder aktie moet ondernemen. Dhr. Appelman 

stelt voor om hotspots regelmatig te agenderen op ieders eigen politieke agenda en ook op de 

bestuursagenda van HFA, om bewust te blijven van dit onderwerp. 

Dhr. Berende en Mw. Vervloet verlaten de vergadering. 

 

9. W.v.t.t.k. en Rondvraag 

Dhr. Appelman vraagt of iemand iets heeft voor de vergadering en wil de vergadering sluiten. 

Mw. Van der Sommen bedankt dhr. Appelman voor zijn jarenlange en enthousiaste inzet en 

overhandigt een bedankje. Dhr. Appelman reageert dat hij zijn bestuurswerk met veel plezier 

gedaan heeft. Hij is HFA steeds meer gaan waarderen. Dhr. Appelman wil met verve 

ambassadeur blijven van HFA.   

Mw. Van der Sommen noemt de nieuwe bestuurders: dhr. Lodders (Waterschap) en dhr. van den 

Het Algemeen Bestuur stelt de Definitieve jaarrekening 2022 vast. 

 

Het Algemeen Bestuur stelt de Programmabegroting 2024-2027 HFA vast. 

 

Het Algemeen Bestuur stelt de Eerste Berap 2023 en begrotingswijziging vast. 

  

Het Algemeen Bestuur onderschrijft en bekrachtigd de noodzaak van voldoende aanwezigheid 

van de deelnemers in verband met besluitvorming van het bestuur. 
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Berg (Provincie). De invulling van het vicevoorzitterschap komt, met het vertrek van dhr. 

Appelman, in de volgende vergadering op de agenda. Deze functies zijn niet automatisch 

verbonden aan een vaste deelnemende partij in de GR. Het AB stemt over de invulling hiervan.  

Dhr. Poppe (Waterschap) krijgt eveneens een bedankje namens het bestuur voor zijn inzet in de 

afgelopen jaren. 

Dhr. Appelman sluit de vergadering om 10:56 uur.  

 

 

Besluitenlijst AB vergadering HFA d.d. 29 juni 2023  
  

Volgnr  Besluiten  d.d. vergadering  Actie voor   Afgehandeld  

1.  Het Algemeen Bestuur stelt het concept 

verslag en actie/besluitenlijst AB vergadering 

HFA d.d. 30 maart 2023 zonder wijzigingen vast. 

 

29 juni 2023 HFA Ja 

2. Het Algemeen Bestuur stemt in met het nog 

niet tekenen van het convenant tot er 

duidelijkheid is over de volgordelijkheid en de 

financiële onderlegger voor de lange termijn. 

29 juni 2023 HFA/ 

voorzitter 

 

3.  Het Algemeen Bestuur stelt de Definitieve 

jaarrekening 2022 vast. 

 

Het Algemeen Bestuur stelt de 

Programmabegroting 2024-2027 HFA vast. 

 

Het Algemeen Bestuur stelt de Eerste Berap 

2023 en begrotingswijziging vast. 

 

29 juni 2023 HFA Ja 

4. Het Algemeen Bestuur onderschrijft en 

bekrachtigd de noodzaak van voldoende 

aanwezigheid van de deelnemers in verband 

met besluitvorming van het bestuur. 

 

29 juni 2023 HFA Ja 

     

  
  
  

Actielijst AB vergadering HFA d.d. 29 juni 2023  
  

Volgnr  Actiepunten  d.d. vergadering  Actie voor   Afgehandeld  

1  Bestuurlijk gesprek burgemeester Almere en 

burgemeester NoordOostPolder  
  
Gesprek Almere staat gepland voor eind april 

2022, portefeuille ligt echter niet meer bij 

burgemeester maar bij wethouder. Gesprek 

NOP moet nog worden ingepland.  
  
07-07-2022: Gesprek Almere heeft 

plaatsgevonden, met Noordoostpolder is 

23 december 

2021  
Dhr. 

Appelman en 

Dhr. Schoone  
(vanaf 7 juli 

2022: Dhr 

Kruis)  

Ja, op 29 juni 2023 
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ambtelijk voorbereid en een datum voor gesprek 

wordt gezocht.  
  
29-09-2022: bestuurlijk gesprek met 

Noordoostpolder is ingepland, vervolggesprek 

met Almere wordt na portefeuilleverdeling 

opgepakt.  
  

30-03-2023: bestuurlijk gesprek met 

Noordoostpolder is geweest, terugkoppeling 

volgt in juni-vergadering.  

2  Het Algemeen Bestuur vraagt de directeur om 

voor een volgend AB overleg een Inhoudelijke 

presentatie hotspotmonitor voor het AB voor te 

laten bereiden  
  
29-09-2022: er is een hotspotsessie op ambtelijk 

niveau op 6 oktober, de meest organische keuze 

voor moment van presentatie is voorjaar 2023. 

De directeur beraadt zich of er een separaat 

moment voor presentatie moet komen, of dat 

het voldoende is om dit wat korter in de 

vergadering te behandelen  

7 juli 2022  HFA   Ja, op 29 juni 2023 

3.  Het Algemeen Bestuur stemt in met de hoogte 

van de kosten zoals benoemd in het 

kostenmodel e-Depot met addendum, met 

voorbehoud rond het meekijken door het 

bestuur bij de aanbesteding om realiteit van de 

hoogte van de kosten te  borgen.  
  
Het Algemeen bestuur is nog niet akkoord op de 

verdeling zoals benoemd in het kostenmodel e-

Depot en vraagt HFA ter aanvulling:  
1. Argumenten rond de verdeling [van bijdragen 

per partner] helder op papier en indien nodig het 

addendum aanvullen.  
2. Vergelijken van berekening verdeling zoals 

voor Waterschappen met andere archieven, als 

dat in zelfde orde van grootte is.  
  

Het Algemeen Bestuur stemt in met het voorstel 

om het kostenmodel e-Depot via schriftelijke 

consultatie voor eind januari 2023 af te ronden.  

22 december 

2022  
HFA  Ja, op 30 maart 

2023 

4.  HFA neemt contact op met dhr. Wienen, 

voorzitter van de delegatie van de besturen voor 

gesprek i.v.m. gezamenlijk tekenen convenant 

RHC’s met het Rijk. 

29 juni 2023 HFA  

5. HFA agendeert het vicevoorzitterschap voor de 

volgende vergadering in september. 

29 juni 2023 HFA  

  
 


